
1 
  

Protokół nr 138/22   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 25 kwietnia 2022 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - Przewodniczący Zarządu Powiatu  

2. Pan Krzysztof Dziuba - Wicestarosta Wieluński 

3. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

4. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

  

    

 Nieobecny: Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu  

 

  

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pani Alicja Krzemień  - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

        w Wieluniu (PZD) 

3. Pani Justyna Kałuziak   - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji,

       Kartografii, Katastru i Gospodarki 

       Nieruchomościami Starostwa Powiatowego  

        w Wieluniu  

4. Pan Dariusz Kowalczyk  - dyrektor Zespołu Szkół nr 2  

         im. Jana Długosza w Wieluniu (ZS nr 2)  

5. Pani Beata Pilarczyk  - dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy  

         w Wieluniu (PUP) 
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6. Pan Ireneusz Podyma  - inspektor Wydziału Rolnictwa i Ochrony   

        Środowiska Starostwa Powiatowego  

        w Wieluniu 

7. Pani Sylwia Walczak  -z-ca naczelnika Wydziału Rolnictwa  

         i Ochrony  Środowiska Starostwa  

       Powiatowego w Wieluniu 

8. Pani Patrycja Świtalska   - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw   

          Społecznych Starostwa Powiatowego  

        w Wieluniu 

    

      

Lista obecności członków Zarządu stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CXXXVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Zapoznanie z odpowiedzią Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

Oddział w Łodzi na wniosek członka Zarządu Powiatu w Wieluniu  

Pana Łukasza Dybki, złożony na CXXX posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 

10.02.2022 r. dotyczący wyznaczenia przejścia dla pieszych na ul. Joanny Żubr 

(w obrębie skrzyżowania z ulicami: Śląska, 3 Maja, Szkolna).  

5. Przyjęcie sprawozdania Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu za 2021 r.  

6. Przyjęcie projektu odpowiedzi na pismo Dyrektora Zespołu Szkół nr 2  

im. Jana Długosza w Wieluniu w sprawie przedstawionej kalkulacji stawki  

za zużytą energię elektryczną na boisku do piłki nożnej - kontynuacja sprawy  

z CXXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 28.03.2022 r. 
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7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu wchodzącego w skład nieruchomości 

lokalowej, obejmującej lokal użytkowy nr 2 stanowiący własność Powiatu 

Wieluńskiego - dot. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu  

z dotychczasowym najemcą Regionalnym Centrum Krwiodawstwa  

i Krwiolecznictwa w Łodzi na okres 2 lat lokalu nr 101 o pow. 92,60 m2, 

wchodzącego w skład nieruchomości lokalowej, obejmującej lokal użytkowy nr 2 

usytuowany na I i II piętrze budynku usługowego nr 10 przy ul. Sieradzkiej 56a  

w Wieluniu (I piętro) z przeznaczeniem na cele związane z prowadzoną 

działalnością z wykluczeniem funkcji mieszkalnej.  

8. Przyjęcie projektu protokołu uzgodnień w sprawie przekazania w drodze 

darowizny na rzecz Gminy Pątnów, nieruchomości oznaczonej numerem 

ewidencyjnym działek: 487/4 o pow. 0,0320 ha, 487/5 o pow. 0,0314 ha i 487/6  

o pow. 0,0348 ha, położonej w obrębie Pątnów, gmina Pątnów - kontynuacja 

sprawy z CXX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 22.11.2021 r.  

9. Zapoznanie z informacją o rozliczeniu czynszów dzierżawnych dla kół łowieckich 

wydzierżawiających obwody łowieckie (polne).  

10. Zapoznanie ze sprawozdaniem z realizacji zadań „Powiatowego Programu 

Zdrowia Psychicznego na lata 2021-2022 dla powiatu wieluńskiego” za rok 2021.  

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyznania dotacji 

celowej Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Wieluniu. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

upoważnienia do podjęcia czynności prawnych polegających na zaciągnięciu 

pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Łodzi.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.   

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.   

16. Sprawy bieżące. 
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17. Wolne wnioski. 

18. Zamknięcie CXXXVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CXXXVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CXXXVIII 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.    

     

  

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że na 5 członków Zarządu Powiatu obecnych jest 3 członków Zarządu. Wobec 

powyższego wszystkie decyzje, które Zarząd będzie podejmował będą miały moc 

obowiązującą. Nieobecny Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu, Pan Krzysztof 

Dziuba - Wicestarosta Wieluński.   

 

  Na salę obrad wszedł Pan Krzysztof Dziuba - Wicestarosta Wieluński.  Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że w punkcie pn. „Sprawy bieżące” Zarząd zapozna się z pismem Zastępcy 

Dyrektora Biura do Spraw Programu „Zostań Żołnierzem Rzeczypospolitej” z dnia 
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6.04.2022 r. (data wpływu do Starostwa Powiatowego w Wieluniu dnia 15.04.2022 r.) 

stanowiącym odpowiedź na wniosek złożony do Ministra Obrony Narodowej  

w sprawie zezwolenia na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego  

w II Liceum Ogólnokształcącym im. Janusza Korczaka w Wieluniu.  Zaznaczył, że nie 

wnosi żadnych zmian do proponowanego porządku obrad. Zapytał, czy ktoś ma 

jakieś uwagi. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” przyjęciem porządku 

obrad.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny: Pan Henryk Wojcieszak)  

 

 

 

 

Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CXXXVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Zapoznanie z odpowiedzią Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

Oddział w Łodzi na wniosek członka Zarządu Powiatu w Wieluniu  

Pana Łukasza Dybki, złożony na CXXX posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 

10.02.2022 r. dotyczący wyznaczenia przejścia dla pieszych na ul. Joanny Żubr 

(w obrębie skrzyżowania z ulicami: Śląska, 3 Maja, Szkolna).  

5. Przyjęcie sprawozdania Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu za 2021 r.  

6. Przyjęcie projektu odpowiedzi na pismo Dyrektora Zespołu Szkół nr 2  

im. Jana Długosza w Wieluniu w sprawie przedstawionej kalkulacji stawki  

za zużytą energię elektryczną na boisku do piłki nożnej - kontynuacja sprawy  

z CXXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 28.03.2022 r. 
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7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu wchodzącego w skład nieruchomości 

lokalowej, obejmującej lokal użytkowy nr 2 stanowiący własność Powiatu 

Wieluńskiego - dot. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu  

z dotychczasowym najemcą Regionalnym Centrum Krwiodawstwa  

i Krwiolecznictwa w Łodzi na okres 2 lat lokalu nr 101 o pow. 92,60 m2, 

wchodzącego w skład nieruchomości lokalowej, obejmującej lokal użytkowy nr 2 

usytuowany na I i II piętrze budynku usługowego nr 10 przy ul. Sieradzkiej 56a  

w Wieluniu (I piętro) z przeznaczeniem na cele związane z prowadzoną 

działalnością z wykluczeniem funkcji mieszkalnej.  

8. Przyjęcie projektu protokołu uzgodnień w sprawie przekazania w drodze 

darowizny na rzecz Gminy Pątnów, nieruchomości oznaczonej numerem 

ewidencyjnym działek: 487/4 o pow. 0,0320 ha, 487/5 o pow. 0,0314 ha i 487/6  

o pow. 0,0348 ha, położonej w obrębie Pątnów, gmina Pątnów - kontynuacja 

sprawy z CXX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 22.11.2021 r.  

9. Zapoznanie z informacją o rozliczeniu czynszów dzierżawnych dla kół łowieckich 

wydzierżawiających obwody łowieckie (polne).  

10. Zapoznanie ze sprawozdaniem z realizacji zadań „Powiatowego Programu 

Zdrowia Psychicznego na lata 2021-2022 dla powiatu wieluńskiego” za rok 2021.  

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyznania dotacji 

celowej Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Wieluniu. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

upoważnienia do podjęcia czynności prawnych polegających na zaciągnięciu 

pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Łodzi.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.   

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.   

16. Sprawy bieżące. 
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17. Wolne wnioski. 

18. Zamknięcie CXXXVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

Pkt 4 

Zapoznanie z odpowiedzią Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

Oddział w Łodzi na wniosek członka Zarządu Powiatu w Wieluniu Pana Łukasza 

Dybki, złożony na CXXX posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 10.02.2022 r. 

dotyczący wyznaczenia przejścia dla pieszych na ul. Joanny Żubr (w obrębie 

skrzyżowania z ulicami: Śląska, 3 Maja, Szkolna).  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że odpowiedź została przygotowana. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu poprosił, aby pani Krzemień weszła 

na posiedzenie Zarządu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że skoro jest taka propozycja to żeby pani kierownik przyszła. Przypomniał,  

że rozpatrywali to na jednym z posiedzeń Zarządu po raz kolejny i była tam 

możliwość chyba dopiero jakieś 20 m.. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaznaczył odnośnie pasów  

na ul. Joanny Żubr, że zrobiłby to normalnie myśli, że prosto w ten wjazd.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu podkreślił, że nie może być. 

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu przekazała, że nie. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że zrobiłby to tuż za 

wjazdem.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, a jakby wyrwać to drzewo.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu wyjaśniła, że nie można 

tego zrobić, bo to jest ich. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował, że tuż 

za wjazdem 10m-15m. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaznaczył, że nie, bo tam dalej jest 

skrzyżowanie. 
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 Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu wskazała, że jest  

ul. Dojazdowa, więc na niej mogą namalować przejście.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że to jest za daleko. 

Zaproponował, że tuż za wjazdem. Uważa, że to już by miało sens.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dopowiedział, że przed rehabilitacją. 

Zgodził się z panem Jurdzińskim. Powiedział, żeby to zrobić, tak samo odnośnie  

ul. Szpitalnej, a mianowicie ta odpowiedź pana Orła - z jednej strony są pasy,  

a z drugiej nie mogą być, dodając, że od cmentarza w dół schodząc po lewej stronie. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że jest tam wysoki 

krawężnik i nawet z wózkiem przejść, czy cokolwiek. Zaznaczył, że nie na ul. Joanny 

Żubr, tylko troszkę dalej, bo też nie dostał informacji, bo minimum musi być 5m  

od skrzyżowania, ale jak daleko to nie wie, bo to indywidualnie trzeba byłoby 

każdego…  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że chyba 

100m.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że nie. Chodzi o to,  

ile jest pasa Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad (GDDKiA).  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu dodała, że mówi się,  

że do promienia skrętu.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy 6m-8m. 

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała, że może 

nie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że 5m-6m. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu podkreślił, że to jest w naszej gestii  

i aby rozmalować te pasy.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu poinformowała,  

że w czwartek jest Komisja Bezpieczeństwa, podjadą tam i będą malować  

w czerwcu, więc najwyżej namalują.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, aby obniżyć 

krawężnik.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaznaczył, że tam nawet nie trzeba 

obniżać krawężnika.  
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Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu zaznaczyła, że i tak nie 

będą chodzić tym przejściem, bo szła ul. Szkolną i faktycznie to przejście jest trochę 

dalej. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu odpowiedział, że na ul. Szkolnej 

też tak jest, ludzie łamią prawo, ale jeśli ktoś chce przejść spokojnie, bezpiecznie  

z wózkiem to sobie przejdzie, a nie będzie się przeciskał przez korek.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu przekazał, że wczoraj jechał  

i rowerzysta przejechał bezpośrednio, blisko i nawet nie zatrzymał się, a jak będą 

pasy trochę dalej 5 m, ale niech będą.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dobrze decyzja jest taka, aby PZD rozpatrzył to na Komisji  

ds. Bezpieczeństwa i Organizacji Ruchu Drogowego.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu nadmienił, że zaraz za tym wjazdem, 

ale przed tą drogą ewentualnie można jakiś delikatny skos zrobić na przejściu, żeby 

nie wejść na tę drogę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powtórzył, że jest 

taka decyzja, aby to skierować na Komisję ds. Bezpieczeństwa i Organizacji Ruchu 

Drogowego, aby PZD zajął się tym tematem. Jeżeli ww. Komisja wyznaczy  

to miejsce to w tym wyznaczonym miejscu, gdzie będzie bezpiecznie i zgodnie  

z przepisami, PZD namaluje te przejścia.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, jaka jest następna (wyżej) 

ulica. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu odpowiedział, że ul. Żeromskiego.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu wyjaśniła, że jest to 

gminna ulica.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że można wystosować 

wniosek do gminy o namalowanie.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu poinformowała,  

że wniosek tak. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zwrócił się do pani 

kierownik, aby jeszcze ten wniosek przygotować do urzędu miasta.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że ul. Szpitalna też  

nie jest powiatu.  
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że jest przekazana 

miastu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu nadmienił, że na ul. Szpitalnej chyba 

są pasy.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że przy 

ul. Szpitalnej są namalowane.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że to będzie znowu 

tak, że napiszą do GDDKiA. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie, 

na Komisję ds. Bezpieczeństwa. Powiedział, że jest zgoda odnośnie takiej decyzji.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu podjął decyzję o skierowaniu na Komisję  

ds. Bezpieczeństwa i Organizacji Ruchu Drogowego sprawy dotyczącej wyznaczenia 

przejścia dla pieszych w Wieluniu na ul. Joanny Żubr. oraz o wystąpieniu  

z wnioskiem do Urzędu Miejskiego w Wieluniu w sprawie wyznaczenia przejścia  

dla pieszych w Wieluniu na ul. Żeromskiego, zobowiązując Powiatowy Zarząd Dróg 

w Wieluniu, aby zajął się tym tematem.       

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

  

 

Pkt 5 

Przyjęcie sprawozdania Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu za 2021 r.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Udzielił głosu panu Dybce. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odniósł się do załącznika nr 1 punkt 6 

Drobne materiały pozostałe i w nawiasie są wymienione, a pozostałe to 29 tys. zł. 

Zapytał, co wchodzi w skład tych 29 tys. zł.  
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Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu wyjaśniła,  

że są to wszystkie materiały do naprawy samochodów, ciągników, kosiarek itd. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zauważył, że kosiarki są wymienione 

gdzie indziej, a mianowicie w punkcie 4.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała, że tak,  

są tutaj jakieś materiały np. zepsuła się centralka to tu to rozpisała, musieli kupić 

router do Internetu.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu podkreślił, że chodzi mu  

o te pozostałe.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu przekazała, że są tam 

jeszcze papiery różnego typu, długopisy.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zauważył, że artykuły biurowe, 

wyposażenie są w punkcie 5.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała,  

że te grubsze rozpisała, a pozostałe to są jakieś materiały, że muszą kupić jedną 

rurę, to już tego nie rozpisywała.   

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaznaczył, że znaki są gdzie indziej.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała, że tak.  

 

 

Z sali obrad wyszedł Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 3 osobowym.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy to nie są 

narzędzia np. szpadel, łopaty, coś takiego.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała, że tutaj 

też są, bo kupują.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaznaczył, że wyposażenie warsztatu 

jest w innym punkcie.   

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała, że nie. 

Tam była kupowana spawarka. To są wszystkie inne drobne rzeczy typu łopaty, linki 

do kosiarki. Powtórzyła, że to są drobne rzeczy.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu nadmienił, że to 

uczyniło tę sumę. Zapytał, a oleje, smary, tego typu rzeczy. 

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała, że oleje 

są rozpisane do pojazdów.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jeszcze 

są pytania. Nikt się  nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem sprawozdania.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu z działalności 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu za 2021 r. (głosowało 3 członków Zarządu; 

nieobecni Pan Henryk Wojcieszak, Pan Krzysztof Dziuba).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił, aby jak 

tylko będą warunki pogodowe, wydłużyć czas pracy, jeśli to jest możliwe do 4h. 

Nadmienił, że jest katastrofa, na Gabrielowie i już nie chce od mieszkańców odbierać 

telefonów tam jest potrzeba gruntownej wymiany bądź jakaś naprawa.   

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała, że chcą 

od środy.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu poruszył kwestię Wróblewa.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że był na Wróblewie i nie jest tam źle, pan wójt trochę przesadził.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu przekazał, że po zebraniu wierzchniej 

warstwy okazało się, że droga jest bardziej równa niż przed.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała,  

że dlatego teraz nie dzwonią. Dodała, że wyremontowali te drogi, ponieważ firma 

Hucz chce położyć na Stawek i całą Rudę, więc też by nam odeszła ta droga  

i kawałek na tej górce.  
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     Pkt 6 

Przyjęcie projektu odpowiedzi na pismo Dyrektora Zespołu Szkół nr 2  

im. Jana Długosza w Wieluniu w sprawie przedstawionej kalkulacji stawki  

za zużytą energię elektryczną na boisku do piłki nożnej - kontynuacja sprawy  

z CXXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 28.03.2022 r. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Justynę Kałuziak - z-cę naczelnika wydziału geodezji. Powiedział, że została 

przygotowana odpowiedź przez wydział. Powitał również pana dyrektora 

Kowalczyka. Oddał głos pani naczelnik. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy pan dyrektor zgadza się z tym, co mówiła pani naczelnik i czy Zarząd przyjmuje 

ten projekt odpowiedzi.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że tak.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że przez 

aklamację zostaje przyjęty projekt odpowiedzi. Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie 

zgłosił. Zamknął punkt.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu przez aklamację przyjął projekt odpowiedzi  

na pismo Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu w sprawie 

przedstawionej kalkulacji stawki za zużytą energię elektryczną na boisku do piłki 

nożnej - kontynuacja sprawy z CXXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 28.03.2022 r. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy nic się 

nie wydarzyło.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że nie.  

 

 

Na salę obrad powrócił Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

 

Pkt 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu wchodzącego w skład 

nieruchomości lokalowej, obejmującej lokal użytkowy nr 2 stanowiący 

własność Powiatu Wieluńskiego - dot. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu z dotychczasowym najemcą Regionalnym Centrum 

Krwiodawstwa i Krwiolecznictwa w Łodzi na okres 2 lat lokalu  

nr 101 o pow. 92,60 m2, wchodzącego w skład nieruchomości lokalowej, 

obejmującej lokal użytkowy nr 2 usytuowany na I i II piętrze budynku 

usługowego nr 10 przy ul. Sieradzkiej 56a w Wieluniu (I piętro)  

z przeznaczeniem na cele związane z prowadzoną działalnością  

z wykluczeniem funkcji mieszkalnej. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

dyrektor Beatę Pilarczyk, której udzielił głosu.  

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu omówiła przedmiotową 

sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy energia elektryczna 

jest wystawiana na PUP.  
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Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu odpowiedziała, że oni 

mają podlicznik.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy woda też.  

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu odpowiedziała, że tak.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że rozumie, że jest 

tam wspólnota, ale energia elektryczna na PUP jest odrębna. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wyjaśnił, że wszyscy 

mają podliczniki.  

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu odpowiedziała, że tak 

mają podliczniki, a my ich obciążamy notą, natomiast wodę mają oddzielnie i płacą 

oddzielnie do Komunalnej tylko jest to ciepło, które jest jakby nierozliczone. Dodała, 

że zrobili kalkulację z 3 lat, ile zużycia było w tym okresie i jak to się ma do 2019 r.,  

a co będzie dalej tego nie wiedzą.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zwrócił uwagę pani 

naczelnik na błędną datę w projekcie uchwały, zamiast 15.04.2022 r. powinna być 

data 25.04.2022 r.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że zostanie  

to poprawione.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił,  

aby do podpisu przygotować prawidłową uchwałę. Następnie odczytał projekt 

przedmiotowej uchwały. Zapytał, kto jest „za” podjęciem tej uchwały.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 865/22 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu 

wchodzącego w skład nieruchomości lokalowej, obejmującej lokal użytkowy nr 2 

stanowiący własność Powiatu Wieluńskiego (głosowało 4 członków Zarządu; 

nieobecny Pan Henryk Wojcieszak). 

Uchwała Nr 865/22 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 8 

Przyjęcie projektu protokołu uzgodnień w sprawie przekazania w drodze 

darowizny na rzecz Gminy Pątnów, nieruchomości oznaczonej numerem 

ewidencyjnym działek: 487/4 o pow. 0,0320 ha, 487/5 o pow. 0,0314 ha i 487/6  

o pow. 0,0348 ha, położonej w obrębie Pątnów, gmina Pątnów - kontynuacja 

sprawy z CXX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 22.11.2021 r.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił panią 

naczelnik o zabranie głosu.  

 Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami omówiła przedmiotową 

sprawę.   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem projektu protokołu uzgodnień.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął projekt  

protokołu uzgodnień w sprawie przekazania w drodze darowizny na rzecz Gminy 

Pątnów, nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym działek: 487/4 o pow. 

0,0320 ha, 487/5 o pow. 0,0314 ha i 487/6 o pow. 0,0348 ha, położonej w obrębie 

Pątnów, gmina Pątnów - kontynuacja sprawy z CXX posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu z dnia 22.11.2021 r. (głosowało 4 członków Zarządu; nieobecny  

Pan Henryk Wojcieszak).         

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy notariusz jest 29.04.br. 

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że w piątek 

o godz. 12.00.  
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Pkt 9 

Zapoznanie z informacją o rozliczeniu czynszów dzierżawnych dla kół 

łowieckich wydzierżawiających obwody łowieckie (polne).  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

naczelnik Sylwię Walczak i pana Ireneusza Podymę z wydziału rolnictwa. Zapytał, 

dlaczego zróżnicowane są czynsze dzierżawne.   

Pan Ireneusz Podyma – inspektor w Wydziale Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska poinformował, że czynsze dzierżawne wyliczane są na podstawie 

rozporządzenia Ministra Środowiska i zawierają cenę kwintala żyta z 11 miesięcy, 

powierzchnię obwodu i tzw. kategorię obwodu. Dodał, że tak naprawdę kategoria 

obwodu ustalona przez Marszałka Województwa Łódzkiego decyduje o tym,  

czy czynsz dzierżawny wyliczony w ten sposób będzie pomnożony: przy bardzo 

słabym przez 0,4, przy słabym razy 1, przy średnim razy 2, przy dobrym razy 4  

i przy bardzo dobrym razy 8.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy chodzi o ilość zwierzyny. 

Pan Ireneusz Podyma – inspektor w Wydziale Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska odpowiedział, że to określa komisja, która była powołana przez 

marszałka województwa i określają ilość pozyskanej zwierzyny, jakość gruntów, ilość 

lasów, strukturę upraw, itd. Dodał, że jest wiele czynników.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się  

z informacją. 

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją o rozliczeniu czynszów 

dzierżawnych dla kół łowieckich wydzierżawiających obwody łowieckie (polne).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 10 

Zapoznanie ze sprawozdaniem z realizacji zadań „Powiatowego Programu 

Zdrowia Psychicznego na lata 2021-2022 dla powiatu wieluńskiego” za rok 

2021.  

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

kierownik Patrycję Świtalską, którą poprosił o zabranie głosu.  

 Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych omówiła przedmiotową sprawę.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” przyjęciem sprawozdania.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie z realizacji zadań „Powiatowego Programu Zdrowia Psychicznego  

na lata 2021-2022 dla powiatu wieluńskiego” za rok 2021 (głosowało 4 członków 

Zarządu; nieobecny Pan Henryk Wojcieszak). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

  

 

 

Pkt 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyznania dotacji 

celowej Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że zgodnie ze zmianą przepisów Zarząd może taką uchwałę podjąć. 
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 866/22 w sprawie przyznania dotacji celowej Samodzielnemu Publicznemu 

Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Wieluniu (głosowało 4 członków Zarządu; nieobecny 

Pan Henryk Wojcieszak).         

 Uchwała Nr 866/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

upoważnienia do podjęcia czynności prawnych polegających na zaciągnięciu 

pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Łodzi.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 867/22 w sprawie udzielenia upoważnienia do podjęcia czynności prawnych 

polegających na zaciągnięciu pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi (głosowało 4 członków Zarządu; nieobecny 

Pan Henryk Wojcieszak). 

Uchwała Nr 867/22 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.   

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały.  

 

 

  Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 868/22 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 4 członków 

Zarządu; nieobecny Pan Henryk Wojcieszak). 

Uchwała Nr 868/22 stanowi załącznik do protokołu.   

 

 

Pkt 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jak 

rozumie odnośnie tych środków po wypłacaniu należy zrobić rozliczenie i resztę 

oddać.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że resztę oddać 

chyba, że przedłużą termin.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że z umowy chyba wynika, że z odsetkami zwracamy.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu potwierdził.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dlatego trzeba byłoby zrobić szybki Zarząd, żeby odsetek nie płacić, bo tu jest 

zagrożenie.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu przekazał, że uzgodnili z panią 

skarbnik z miasta, bo chciała przedłużyć to rozliczenie do 7 za miesiąc kwiecień, 

jednak nie zgodził się na to, kazał, aby rozliczenie za miesiąc kwiecień za osoby 

przebywające w Hotelu Maraton rozliczyli do dnia 4.05., żebyśmy jeszcze 4.05., 

ewentualnie 5.05. zapłacili za pobyt tych osób, a resztę zobaczą, czy będzie trzeba 

oddawać, czy ta reszta środków pójdzie awansem na następną umowę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że z tego co wie, to tym osobom w kwaterach, domach prywatnych przedłużają  

o 2 miesiące. Myśli, że z samorządami będzie to samo, wojna jeszcze trwa.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu kontynuował omawianie 

przedmiotowego projektu uchwały.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

w sprawie podjęcia uchwały.  

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 869/22  w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 4 członków Zarządu; 

nieobecny Pan Henryk Wojcieszak). 

Uchwała Nr 869/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

     Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.   
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Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że sprawa jest oczywista. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały. 

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 870/22 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 4 członków 

Zarządu; nieobecny Pan Henryk Wojcieszak). 

Uchwała Nr 870/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

     Pkt 16 

Sprawy bieżące. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w „Sprawach bieżących” dodatkowym tematem jest „Zapoznanie z pismem 

Zastępcy Dyrektora Biura do Spraw Programu „Zostań Żołnierzem Rzeczypospolitej” 

z dnia 6.04.2022 r. (data wpływu do Starostwa Powiatowego w Wieluniu dnia 

15.04.2022 r.) stanowiącym odpowiedź na wniosek złożony do Ministra Obrony 

Narodowej w sprawie zezwolenia na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego  

w II Liceum Ogólnokształcącym im. Janusza Korczaka w Wieluniu”. Odczytał 

przedmiotowe pismo, które stanowi załącznik do protokołu.   

  

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z pismem Zastępcy Dyrektora Biura 

do Spraw Programu „Zostań Żołnierzem Rzeczypospolitej” z dnia 6.04.2022 r. (data 

wpływu do Starostwa Powiatowego w Wieluniu dnia 15.04.2022 r.) stanowiącym 

odpowiedź na wniosek złożony do Ministra Obrony Narodowej w sprawie zezwolenia 

na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w II Liceum Ogólnokształcącym 

im. Janusza Korczaka w Wieluniu.   
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Pkt 17 

Wolne wnioski. 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w związku  

z tym, co było na sesji, która się przed chwilą zakończyła, został zobowiązany przez 

Radę do złożenia wniosku, który ma dotyczyć napisania do Wojewódzkiego Zarządu 

Dróg z prośbą o rozszerzenie informacji dotyczącej inwestycji na drodze 

wojewódzkiej nr 481.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy chodzi o rozszerzenie, 

czy pytanie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział,  

że o rozszerzenie, jakby wskazanie.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że rozumie  

o co chodzi.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

„za” złożeniem takiego wniosku. Dodał, że jednocześnie upoważnia się Powiatowy 

Zarząd Dróg do przygotowania tego pisma.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że później była 

prośba, żeby odpowiedź trafiła do komisji.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że trafi 

do komisji.  
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Na CXXXVIII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu, które odbyło się  

w dniu 25 kwietnia 2022 r. Wicestarosta Wieluński Pan Krzysztof Dziuba w związku 

dyskusją, jaka miała miejsce na LIII sesji Rady Powiatu w Wieluniu w dniu  

25 kwietnia br. w punkcie 8 porządku obrad pn.: „Informacja Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Łodzi dotycząca planowanych inwestycji i remontów na drogach 

wojewódzkich znajdujących się na terenie powiatu wieluńskiego w roku 2022” złożył 

wniosek w sprawie wystąpienia do Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi z prośbą  

o rozszerzenie informacji dotyczącej inwestycji na drodze wojewódzkiej Nr 481, ujętej 

w piśmie Dyrektora ZDW w Łodzi z dnia 08.04.2022 r. znak: IP.053.4.2022. 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

przedmiotowy wniosek, zobowiązując jednocześnie Kierownika Powiatowego 

Zarządu Dróg w Wieluniu do przygotowania wystąpienia do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Łodzi w powyższej sprawie (głosowało 4 członków Zarządu; 

nieobecny Pan Henryk Wojcieszak). 

 

 

 

Pkt 18 

Zamknięcie CXXXVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CXXXVIII posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 


